
 

 

       
 

Zápis ze zasedání pracovní skupiny Financování  

. 

Příjemce Mikroregion Hustopečsko, DSO 
Registrační číslo projektu CZ.02.02.XX/00/23_017/0008216 
Název projektu Místní akční plán vzdělávání pro SO ORP Hustopeče IV 
Název platformy/panelu Pracovní skupina Financování (PS F) 
Zaměření platformy/panelu Financování projektu z dotace a dalších zdrojů 
Složení platformy/panelu (instituce) Vedoucí a 4 členové PS 
Datum zřízení platformy/zřízení 01. 12. 2023  

 
1. Zápis ze 4. zasedání PS F 

Datum konání pracovní skupiny: 27.08. 2024, 9:00 hod., Mikroregion Hustopečsko, Dukelské nám. 2/2, Hustopeče 

Čtvrté jednání PS probíhalo podle předem zaslaného programu. Přítomni byli členové PS dle prezenční listiny. 
1. Podpora škol v oblasti dotací 
a) Informace o aktuálních dotačních možnostech – připraví si členky PS dle přiděleného okruhu 
2. Informace o čerpání rozpočtu projektu 
a) Průběžná informace o čerpání rozpočtu – V. Holečková 
3. Informace k realizovaným a plánovaným implementačním aktivitám, diskuze o jiných možnostech 

financování plánovaných implementačních aktivit 
4. Diskuze k aktualizaci analytické části MAP IV (revidovaná SWOT analýza) a k finančnímu rámci do roku 2028  

 
Jednání probíhalo částečně jako společné jednání s RT, skončilo po projednání 3. bodu, dále pokračovalo po 
přestávce samostatně.   

Ad 1) 
Členka PS F Veronika Mikulicová (MAS Hustopečsko) informovala všechny přítomné o průběhu prázdninových táborů a 
plánu táborů na příští rok – byla by vhodná prezentace již na plánovaném jednání všech PS 8.10.2024. Dále, co se týká 
Aktivit společné zemědělské politiky pro školy v území – byl všem školám poslán info mail a dále řeší paní Mikulicová a 
paní Poštolková z PSF. Zájem ZUŠ lze vyřešit společně s CVČ Pavučinou či ve spolupráci s městem Hustopeče. Závěrem 
paní Mikulicová informovala o již probíhajících projektech ve školách v území a o nových plánovaných výzvách MAS 
Hustopečsko. 

Usnesení: V. Mikulicová a M. Poštolková budou i nadále řešit možnosti financování aktivit škol ze strany MAS. Veronika 
Mikulicová dále vystoupí z prezentací o všech možnostech ze strany MAS pro školy na společném jednání všech PS 
(tedy i jednání PS MAN – zástupců vedení všech škol z území)  8.10.2024.  

Ad 2) 
Bc. Holečková informovala členy PSF i RT o problematické situaci s cash flow – bohužel ZoR nebyla stále ze strany 
MŠMT vyhodnocena (déle než 2 měsíce) a tudíž (i přes již schválenou ŽOP) nemůže projekt obdržet zálohu na realizaci 
dalších aktivit.  

Usnesení: M. Hradilová pošle dotaz administrátorce MŠMT ohledně termínu hodnocení ZOR. 

Ad 3)  
Administrativní asistentka společně s projektovým manažerem a vedoucími PS předali tradičně členům RT informace o 
organizaci plánovaných aktivit. Tým řešil poslední organizační a praktické záležitosti zítřejšího semináře pro pedagogy 
„Jsem protopedagog“ se společností PROTOTÝPCI v srpnu 2024. (Osvědčení, příprava prezenčních listin, organizace 
zázemí a občerstvení.)  
Dále se tým opět zabýval posledními detaily k aktivitě Setkání s výtvarníkem pro děti a žáky. Dále tým tradičně 
konzultoval seminář Finanční gramotnost pro pedagogy. (Organizace na EKC Trkmanka, občerstvení, technika, 
uspořádání stolů apod.)  
Tým dále konzultoval aktivitu Etické dílny se společností HOPE4KIDS – pro velký zájem bude na školách uspořádáno 10 
realizací pro 2 třídy (1-2 témata).  



 

 

       
 

Členky PS F informovaly o tom, že aktuálně nejsou vyhlášeny žádné dotační tituly, které by umožnily dofinancování 
některých implementačních aktivit, o které je velký zájem.  Budou dále sledovat, zejména výzvy JMK pro rok 2025, 
které už byly v minulosti využity.   
Pan Daněk opět informoval o aktualitách v oblasti publicity projektu na sociálních sítích.  
 
Usnesení: M. Hradilová společně s asistentkou E. Bauerovou zajistí publicitu realizovaných Malých projektů – souhrnně 
zveřejnit za I. pololetí a dále kontrolu publicity všech proběhlých akcí.  M. Hradilová dále zpracuje infočlánek o průběhu 
realizace MAP do tisku. Členky PS F budou sledovat vyhlašované dotační tituly. 
 
Ad 4) 
Stručný výstup z diskuze: Revidovaná SWOT-3 analýza a informace o potřebách investic ve školách budou podkladem 
pro další jednání PS. Výstupem dalších jednání bude aktualizace hlavních problémů k řešení v období do roku 2028 
(jako základ pro aktualizaci priorit v další části procesu) a popis příčin vybraných hlavních problémů tak, aby bylo možné 
následně navrhovat řešení zacílené na podstatu problému. 
Usnesení: Členky berou informaci na vědomí. Nadále průběžně provádějí analýzu finančních zdrojů pro další období, 
jejímž výstupem bude Finanční rámec MAP do roku 2028.  
Termín: pro předložení nového FR byl stanoven již 30.01.2024 na 31. 3. 2025, zodpovídá M. Hradilová. 
 
 
Zapsala 27.08.2024                                                                                                                               Michaela Hradilová 
                                                                                                                                                                   vedoucí PS F 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


